
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 10. februar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 806 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 806:  

”Kan ministeren oplyse, om der forventes en reduktion i antallet af doser til 

DaŶŵark af de iŶdtil videre tre godkeŶdte vacciŶer?” 

 

Svar: 

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet, har ministeriet indhentet bidrag fra Statens 

Serum Institut, som jeg henholder mig til: 

 

”Der forveŶtes ikke eŶ reduktioŶ af aŶtallet af doser til DaŶŵark af de iŶdtil videre 
godkendte vacciner. Der kan dog opstå periodeforskydelser i leverancerne, da ingen 

af firmaerne har vacciner på lager, og hvis der går en batch tabt, vil det få betydning 

for kommende leveringer. Det forventes dog, at de stadig vil opfylde antallet af doser 

allokeret til de eŶkelte ŵedleŵslaŶde saŵlet.” 
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